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Notulen van de openbare vergadering van de dorpsraad (DR, gehouden in OBS “De 

Springdonk” op woensdag 17 april om 19 uur. 

 

Aanwezig 

Van het bestuur:             John Schulpen, Armand Gielen, Andre Gerhards, Maria Gijzels. 

Ondersteunende leden: Marcel Boreas, Jo Franken, Jac van de Winkel, Pierre Wagemans 

 

Afwezig 

Van het bestuur:             Ton Ory met kennisgeving, Peter Feijen met kennisgeving. 

Ondersteunende leden: Jan Cremers, Jan Baar, Clarence Pielaat. 

 

1. Opening 

John opent om 19 uur de vergadering , heet iedereen welkom en geeft het woord aan de 

wethouder Hub Meuwissen, die de plannen van de gemeente in het kader van de 

energietransitie toelicht. 

 

Uitgangspunt is de kader-stellende, (uitstoot CO2, ) raads-nota ( samengesteld door 

gemeenteraad en burgerraad) geen uitvoeringsbesluiten. Gemeente moet in het kader van 

het klimaatakkoord van Parijs en het daaruit voortvloeiende klimaatakkoord van de regering 

Rutte ( is nog niet vastgesteld) uitvoeren wat de regering besluit.  4% duurzaam op dit 

moment. De gemeente Echt-Susteren gebruikt 4 Petajoule ( 4 biljard joule). De helft door 

woningen en bedrijven en de helft door verkeer. Er worden straks landelijke en provinciale 

opdrachten geformuleerd. 

Gemeentelijke opdracht ; 

Gemeentelijk vastgoed verduurzamen 

- Bedrijven moeten aangeven voor 1 juli a.s. wat gaan we de komende 5 jaar doen 

aan verduurzaming; informatieplicht. Grote bedrijven elke 3 jaar een  scan. 

- Inkoop verduurzamen en elektrische voertuigen in de gemeente aanschaffen 

- Stimuleren van eigenaren / woningcorporaties ( huurwoningen) om te 

verduurzamen. 

- Gasaansluiting 2021 plan indienen hoe en wanneer de wijken van het gas af gaan. 

- Bv Sittard Geleen gaan warmte wisseling Chemelot terrein voorbereiden. 

- Primair onderzoek :Wat gaat de gemeente doen, wind en zon, wind of zon( groot 

of klein). Deze bronnen hoeven niet leidend te zijn. Onderzoek leidt tot een 

resultaat en dat komt als voorstel in de gemeenteraad. 

- Enkele onderzoeksprojecten; 

- RES Regionaal Energie Strategie 1 a 2 terawattuur opwekken. 

- Energie transitie i.s.m. energie coöperatie. 

- Postcode Roos project; buurt kan meeprofiteren van 1 dak 

- Waterzuivering heeft 4400 zonnepanelen geplaatst, voor het verbruik nog eens 

zoveel nodig. 

- Gemeente gaat met NS praten over panelen op oud rangeerterrein 

- Communicatie heel belangrijk voor draagvlak. 

- Input ophalen rond bedrijfsvakanties klaar.
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- Gemeente heeft voor een pro-actieve houding gekozen, 2040 energieneutraal, 21 

jaar de tijd, uitloop van 10 jaar heel noodzakelijk. 

- Enkele bemerkingen; graag goede en regelmatige informatie. Windmolens 

Holtum Noord, Baakhoven en DR zijn uitgenodigd. Voor de sessies over 

energietransitie heeft Dorpsraad ook uitnodiging gekregen.  

- Kijk, buiten zon- en windenergie, tevens naar andere alternatieve 

energiebronnen (waterstofgas en thoriumcentrales) en veroorzakers van CO2 

uitstoot (Methaangas). Gemeente moet niet voor de muziek uitlopen qua 

doelstellingen en acties. 

 

2. Vastellen agenda en mededelingen. 

                  - Agenda akkoord 

                 -. Peter Feijen afgemeld voor vanavond en in het Sjnabbeltje stond een stukje over 

de dorpsraadsvergadering van vanavond. 

 

3. Notulen 13 maart 2019; De notulen van 13 maart worden zonder op- of aanmerkingen 

goedgekeurd. 

 

4. Ingekomen en verzonden post/ e-mails; Punt 14 van de postlijst, publicatie over 

Zuidewind en Engie berust niet op de waarheid. 

 

5. Financiën, geen wijzigingen 

 

6 a.  Centrumplan,  

1.Pijlen op de weg n.a.v. schouw; nog geen besluit over genomen. Wel wordt er in de hele 

gemeente gekeken welke borden er allemaal kunnen worden verwijderd. 

2. Plint, er lijkt enige activiteit te zijn. 

3. Braakliggend terrein Willibrordusplein: geen nieuwe ontwikkelingen. 

4. Creatie VOP Swentiboldstraat n.a.v. vraag raadslid, als kennisgeving aannemen op dit 

moment geen aanleiding tot realisatie. 

5.Marskramerpand. Geen nieuwe ontwikkelingen. 

6.b Werkgroep verkeer 

1. Consultatie verkeersdeskundige gemeente 

a. Aanleg kalkmoeras IJzeren Bos,  

b. parkeerproblemen ABC straten, worden opgepakt door de gemeente, 

verkeersonderzoekje, contact met woningvereniging. 

2. Verbreding A2, Buurtenplatform A2VK 

a.14 mei bijeenkomst. 

3. Ontwikkelingen VDL Nedcar 

a. Brieven ter info aangenomen. 

b. Info avond, verliep nogal chaotisch. Dorpsraad was goed vertegenwoordigd, weinig 

antwoorden op vragen. Erg druk en daar had men niet op gerekend. 

c. verlegging N276, variant 3 is gekozen door de provincie, om de yard heen, nog geen 

uitvoering alleen vergunningentraject wordt ingezet. Nauwgezet blijven volgen, ook alert 

blijven bij uitbreiding nieuwe gebouwen, ook meenemen wat kan er met de gebouwen 

gebeuren bij onverhoopt stoppen van productie.  
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7. Voortgang tunnelvisie 

Crowdfunding –actie;  Vanuit de provincie aangestuurd, opgezet voor kunstenaars, voor de 

kunst. Funding voor family, fools en friends. Alles aanleveren, 100 euro inschrijfgeld, duur 35 

dagen, fee afdragen. Armand heeft berekend dat er nog een behoorlijk bedrag overblijft wat 

zelf opgebracht moet worden, 80% moet gehaald worden anders gaat het niet door. 

Afgesproken wordt om het project even te parkeren. 

 

8. Voortgang Burgerinitiatieven Duurzaamheid 

1. Andre Gerhards gaat naar algemene ledenvergadering Energie coöperatie op 18 april a.s. 

2.  John is naar de bijeenkomst plannen voor Holtum noord geweest. Informatie naar 

bewoners, met Engie overleg om bewoners te laten mee profiteren van opwekking door 

windmolen. Het is een uitdaging voor Sittard Gellen om plekken te vinden voor 3 

windmolens, Zuidkant kan niet i.v.m. Chemelot en de Kollenberg is beschermd natuurgebied. 

Gelet op doelstelling is de grote vraag, wat leveren die 3 windmolens in verhouding op. Ook 

deze plannen zitten nog in de verkenningsfase, ook in Sittard Geleen neemt de 

gemeenteraad na uitspraak over landelijke richtlijnen een besluit. 

3. Marcel gaat bezien n.a.v. zijn 41 vragen, wat de uitleg van de wethouder m.b.t. de 

energietransitie aan antwoorden oplevert en koppelt dit terug naar de secretaris en laat het 

de dorpsraad weten. Dorpsraad bepaalt dan of ze prioriteit geven aan de overige vragen. 

4. 4.500 zonnepanelen waterzuivering, dat is de helft van de benodigde energiebehoefte. 

5. Volgend overleg met wethouder Meuwissen over energievisie , na de grote vakantie 

wanneer input ophalen is afgerond. 

 

9. Voortgang Ontwikkelingen Sociaal Domein. 

Marcel geeft aan dat de minister in een brief aan de Tweede Kamer o.a. nog eens benadrukt dat de 

normeringskaders i.v.m. de WMO-Huishoudelijke Hulp juridisch deugdelijk moeten zijn. Marcel 

betwijfelt of dat in Echt-Susteren momenteel het geval is. 

Maria vraagt aan Pierre om een na te vragen hoe het zit met de WMO raad, er komt nl niets 

meer naar buiten. 

 

10. Things to do lijst 

Ter kennisgeving. 

 

11. Rondvraag 

* 15 mei en 12 juni zijn de volgende vergaderingen. 

* Aandacht voor veiligheid Herenstraat van scootmobielen. 

* Gemeente wil  €50.000 gaan investeren in de harmoniezaal, komt in juni in de 

gemeenteraad bij de behandeling van de kadernota. 

* Park Gildenlaan Randweg paden zijn slecht, M.O.R. melding maken. 

* Graffiti, is er een anti-graffiti beleid van de gemeente. Zover bekend niet. Bij graffiti ook 

M.O.R. melding maken. 

* Arriva buslijn 65 doortrekken naar ziekenhuis Maaseik. Ton is daarmee bezig. 

* Processierups, gemeente behandelt alleen de bomen die op gemeenteterrein staan, privé 

terrein is privébelang. 

 

21.30u  John sluit de vergadering 


